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I N T E R P E L A C J A
W SPRAWIE UTWORZENIA FUNDUSZU WSPARCIA SPORTOWCÓW Z ZIEMI ŁOWICKIEJ BIORĄCYCH 

UDZIAŁ W WYDARZENIACH SPORTOWYCH RANGI MIĘDZYNARODOWEJ.

Zwracam się z uprzejmą prośbą o wyasygnowanie w tegorocznym budżecie Powiatu 
Łowickiego kwoty 30 tys. złotych w ceiu utworzenia Funduszu Wsparcia Sportowców z Ziemi 
Łowickiej biorących udział w wydarzeniach sportowych rangi międzynarodowej.

W ostatnich dniach coraz głośniej mówi się w Polsce o braku samorządowego wsparcia dła 
sportowców, którzy kwalifikują się na zawody, mistrzostwa będące wydarzeniami klasy światowej. 
Udział w tej rangi wydarzeniach jest wydarzeniem niecodziennym, szczególnym -  to wynik 
kombinacji wyjątkowego talentu, ciężkiej pracy sportowca i opieki ze stron u klubu, do którego 
przynależy. Niestety wyjazdy zagraniczne na tego rodzaju imprezy sportowe wiążą się z dużymi 
t trudnymi do udźwignięcia przez zawodników i ich kluby kosztami. To nie tylko koszty podróży 
i kwaterunku, ale często też wpisowego liczonego nawet w kiiku tysiącach złotych. Zdarzają się takie 
sytuacje, że sportowiec, który trudem swoich starań uzyskał awans na zawody, rezygnuje z udziału 
w nich z powodu braku środków. Szukanie wsparcia ze strony sponsorów -  przedsiębiorców, to 
staranie, którego efekt ciężko przewidzieć.

Należy pamiętać, że ci utalentowani sportowcy reprezentują miejsce, z którego się wywodzą 
-  Ziemię Łowicką -  a to rzadka okazja do promowania naszego regionu na arenie międzynarodowej. 
Dlatego za stosowne uważam utworzenie rzeczonego Funduszu i w dalszej kolejności komisyjne 
rozpatrywanie poszczególnych zgłoszeń sportowców.

Będę wdzięczny za pozytywne ustosunkowanie się do mojej prośby i utworzenie tej 
szczególnej formy mecenatu Starosty Łowickiego.




